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1. Opening en vaststellen verslag (incl. besluitenlijst) 

Het verslag en de besluitenlijst van de collegevergadering van 7 maart is goedgekeurd. 
 

2.  Definitief advies Bijlmerarchief  

Het advies Bijlmerarchief ‘Geen afgesloten hoofdstuk’ is het college ter akkoord voorgelegd. 
Collegeleden Van Gent en Berendse geven een korte terugkoppeling van de gesprekken die zij 
kortgeleden hebben gevoerd met verschillende partijen in verband met het advies ‘Geen 
afgesloten hoofdstuk’. 

Het advies is goedgekeurd, na verwerking van de volgende aandachtspunten: 
• Opnemen van recente studie van I&O Research in opdracht van het WODC over behoeften 

van slachtsoffers van grootschalige incidenten. 
• De commissie bestaat in het huidige voorstel uit vier personen; voor de besluitvorming is een 

oneven aantal beter. Het College vraagt naar de mogelijkheden te kijken.  
• Visueel/tekstueel meer aandacht voor onze aanbevelingen. 
• Een paar kleine tekstuele aanpassingen. 
• Meenemen van het aanbieden van een technische briefing aan de Tweede Kamer in de brief. 
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3.  Ontwerpbegroting – vertrouwelijk - 

 

4.  Overzicht bemiddeling 

Het actuele overzicht bemiddelingen is besproken. Ten opzichte van de vorige keer zijn er vijf 
zaken afgerond en worden binnen afzienbare tijd nog eens vier zaken afgewikkeld. Het aantal 
lopende zaken bedraagt hierna nog vier. In 2024 komt er tot nu toe maandelijks 1 zaak bij. Wat 
vinden we hiervan? Is er niet meer behoefte of wordt deze vrij beperkte aanwas ergens anders 
door veroorzaakt? Goed om hier op een later moment wat langer over door te spreken.  

 
5. Conceptadvies meerjarenplan Informatiehuishouding  

Ingebrachte punten: 

1. Stemt het college in met de opzet van een algemeen verhaal (deel 1), gericht op bestuurders 
en politieke top, en een deel actiepunten voor het meerjarenplan (deel 2), gericht op 
professionals die de plannen maken en uitvoeren?  

2. Stemt het college in met de hoofdboodschappen van het algemene deel? 
3. De financiering van de door ACOI bepleitte verlenging van het meerjarenplan is een 

ingewikkelde kwestie. Het geld is al uitgegeven. Heeft het college hier ideeën bij?  
 
Bespreking: 

Het is een belangrijk stuk, dat de kern raakt van waar ACOI voor staat. Aan deel 2 met de 
actiepunten hoeft weinig te worden veranderd.  

De toon moet constructiever. Maak er een handreiking voor de oplossing van. 

In het hoofdverhaal moet meer aandacht voor: 

• Het verband tussen IHH en openbaarheid. Richt IHH zo in dat het leidt tot openbaarheid, maar 
wees tegelijkertijd voorzichtig met een te eenzijdige koppeling tussen IHH en openbaarheid. 
De Archiefwet dient ook andere belangen (dossiers op orde, historisch perspectief). Het 
voorstel is om dat te verhelderen met ‘een plaatje’. 

• De huidige Woo index is oud denken. De buitenwacht moet direct bij de informatie kunnen 
komen. Er wordt gewerkt aan digitale oplossingen. Maak daar een nationale opgave van. 

• De huidige informatiehuishouding is de moeder van allerlei problemen die de overheid heeft in 
haar omgang met burgers, wetenschappers en journalisten. De vereiste openbaarheid vereist 
een meer eenvoudige effectieve etc. informatiehuishouding. 

• Mede gezien gesprekken met o.a. bewindslieden moet het hoe en waarom van de NCOI 
nader worden onderbouwd. Tijdens validatiesessie bleken tegenstrijdige ideeën over de 
NCOI: enerzijds autonomie, anderzijds behoefte aan standaarden. 

• Leg uit wat de verschillen zijn en wat de samenhang is tussen de verschillende bestuurslagen 
en leg uit dat de koepelplannen ‘anders geboren’ zijn dan het plan van de Rijksoverheid.  

• Maak duidelijk dat het gaat om 1 inhoudelijke agenda die door de bestuurslagen kan worden 
vertaald (geen nieuw ‘masterplan’). 
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Over het punt financiering:  

• Meer geld is niet altijd goed. Bij teveel geld is iedere organisatie in staat zijn eigen ding te 
doen. Samenwerking bespaart geld. 

• In Denemarken is ondanks protesten één systeem doorgevoerd, vooral dankzij stevige regie.  
• Op de 800 miljoen is nooit gestuurd. Enige voorwaarde bij de middelen ter verbetering van de 

informatiehuishouding was om vóór 1 april te zeggen waar het heen zou gaan. 
 

Conclusie 

Bespreking definitieve conceptversie, met bovengenoemde punten, in het college op 24 april: 
Bezie of de Woo-index een apart punt wordt, of onderdeel van de 4 bestaande punten van de 
hoofdboodschap. 

 

6.  Mededelingen en actualiteit, rondje portefeuillehouders 

• Over 1,5 week staat een gesprek gepland met voorzitter ACOI en de minister van Financiën. 
Daarnaast zijn nog een aantal gesprekken met Kamerleden ingepland. 

• Het bureau is bezig met de vergadercyclus 2025 en komt binnenkort met een voorstel voor 
een nieuwe reeks. Collegeleden geven aan het nieuwe (school)jaar graag te starten met een 
heisessie.  

• Collegeleden Aanzi, Koetsenruiter, en secretaris-directeur zijn bij AZ geweest om na te praten 
over de bemiddeling aldaar.  

 

7.  Sluiting  

 


